
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. november 2023 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen og Lars Mogensen. 

 

1. Referat 
Lars blev valgt som referent.  
Referat fra seneste møde blev godkendt, og er indsendt til Ungdomsbo.  
 
2. Indflytter-poser 
Bestyrelsen er begyndt at udlevere indflytterposer til nye beboere i afdelingen Det har dog fået en sløj start, da 
beboerne ikke lukker op, når der ringes på døren. Indflytterposen kan evt. smides i postkassen med en seddel i 
stedet for.  
  
3. Kælderrum 
Intet nyt fra de tilstedeværende.  
 
4. Midtvejsmøde 
Ikke behandlet denne gang. 
 
5. Parkeringsplads ved nr. 88 
Bestyrelsen har snakket med beboeren, der nu er orienteret om hvordan man skal forholde sig, når man ønsker en 
handicapparkeringsplads og tilhørende skilt.   
 
6. Hund og kat 
Der blev gjort opmærksom på, at der tilsyneladende er flere og flere, der holder husdyr, selvom de ikke må. 
Ungdomsbo er blevet spurgt om de vil sende en generel skrivelse ud til beboerne herom, men det ønsker man ikke. 
Bestyrelsen er fortsat opmærksom på problematikken.  
 
7. Styregruppen 
Der skal lige vælges en ny bestyrelse i afdeling 18, før der kan gøres mere med styregruppen i Krydset.  
 
8. Festsalen    
Ny beboer skal overtage udlejning m.m. Det afventer ny bestyrelse i afdeling 18. 
 
9. Ændring af 4-ugers reglen 
På seneste møde blev det diskuteret om der kunne ændres i reglen, der siger at referater fra afdelingsbestyrelsen 
skal offentliggøres senest 4 uger efter mødets afholdelse. Dette er dog reguleret i Lov om Almene Boliger, og er 
derfor ikke noget vi kan ændre uden videre. 
 
10. Administration af nyttehaver 
Bestyrelsen er blevet spurgt om den vil tage imod ønsker om at få en nyttehave i afdelingen. Bestyrelsen sender 
derefter blot navn og adresse videre til Pia (boligsocial vicevært), der står for det praktiske. Det er altså ikke 
bestyrelsen der skal administrere ventelisten. Bestyrelsen godkender, at de står for at tage imod ønskerne.  
Der er i øjeblikket ingen ledige haver, og det kommer fremover til at koste 20 kr. om måneden at have en nyttehave.  
 
11. Julefrokost 
Bestyrelsens julefrokost afholdes den 16. december.  
 
12 Eventuelt 
Der er sendt email ud med vigtige datoer til bestyrelsen.  
 

 

Mødet sluttede kl. 19.40. 
 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


